
تدوین بودجه سال آینده شهرداری رشت 
مبتنی بر واقعیت

شهرداری  سرپرست  بهارمست  علی  نوبری:  مهناز  رشت- 
رشت  شهر  شورای  علنی  جلسه صحن  دومین  و  هفتاد  در  رشت 
گزارشی از اقدامات خود در دوران سرپرستی شهرداری رشت ارائه 
کرد. سرپرست شهرداری رشت در این جلسه اظهار کرد: بسیاری 
از شهرداری های کل کشور با بحران مالی مواجه بوده و مشکلات 
اکثر  نیست و شرایط درآمدی  تنها مختص شهرداری رشت  مالی 
حقوق  پرداخت  برای  که  شده  نحوی  به  کشور  های  شهرداری 

کارکنان خود نیز با مشکل مواجه هستند.
وی با انتقاد از حذف آیتم های عوارض ماده ۱۱ گفت: متاسفانه 
درآمد  برای  را  زیادی  مشکل   ۱۱ ماده  عوارض  های  آیتم  حذف 
شهرداری ایجاد کرده استبهارمست با اشاره به اینکه ماده ۱۱ در ماه 
های پایانی سال موجب افزایش درآمد شهرداری می شود مطرح 
را تحت  درآمدی شهرداری  ماده ۳۰ کد  این  عوارض  کرد: حذف 
شعاع قرار می دهد و این موضوعی بسیار نگران کننده است و در 
حال حاضر منطقه یک شهرداری رشت با ابلاغ این دستورالعمل از 
۴۰ میلیارد تومان درآمد خود محروم می شود.. سرپرست شهرداری 
داد:  توضیح  آینده شهرداری رشت  بودجه سال  به  اشاره  با  رشت 
سال  بودجه  تدوین  برای  زیادی  بسیار  زمان  شهرداری  همکاران 
آینده شهرداری مطالعه کرده اند و تمام تلاش ما این است امسال 
بودجه ای مبتنی بر واقعیت تدوین شود. بهارمست با اشاره به اینکه 
بودجه شهرداری در سال ۹۲، ۱۹۳ میلیارد تومان بود عنوان کرد: 
از این بودجه تصویب شده معادل ۸۵ درصد  ۱۶۴ میلیارد تومان 
بودجه شهرداری  در سال ۹۳  داد:  ادامه  وی  یافت.  تحقق  بودجه 
۲۴۵ میلیارد تومان بسته شد که حدود ۲۱۸ میلیارد تومان معادل 
۸۹ درصد محقق شد. سرپرست شهرداری رشت در ادامه با اشاره 
به  تومان  میلیارد  از ۲۴۵  در سال ۹۴  بودجه شهرداری  اینکه  به 
۶۰۰ میلیارد تومان رسید اذعان داشت: مشکلات مالی شهرداری 
از جایی شروع شد که بودجه مصوب شده مبتنی بر درآمد واقعی 
نبود و براساس آن بودجه، هزینه ها ایجاد شد و ظرف چند سال 
بهارمست  تومان رسید.  میلیارد  از ۷۰۰  بیش  به  بدهی شهرداری 
ابراز داشت: درحالی که ۳۰۰ میلیارد تومان از ۶۰۰ میلیارد تومان 
بودجه سال ۹۴ شهرداری محقق شده بود، بودجه سال ۹۵ معادل 
۸۵۰ میلیارد تومان نوشته شد و در سال گذشته نیز بودجه ۹۰۰ 
بودجه ۹۹۰  از  نیز ۳۱ درصد  امسال  و  بسته شد  تومانی  میلیارد 
میلیارد تومانی شهرداری محقق شده است. وی با اشاره به اینکه 
افزایش  اخیر شهرداری موجب  نشده در سال های  بودجه محقق 
های  پروژه  تکمیل  قطعا  گفت:  است  شده  تمام  نیمه  های  پروژه 
است  این  ما  تلاش  تمام  و  است  شهرداری  اولویت  در  تمام  نیمه 
انقباض را لحاظ کنیم. سرپرست  در بودجه سال آینده شهرداری 
با  تراز  هم  شهرهای  از  بسیاری  کرد:  خاطرنشان  رشت  شهرداری 
رشت نظیر اراک، کرمان بودجه ای معادل ۴۵۰ میلیارد تومان دارند 
ولی امسال بودجه شهرداری رشت ۹۹۰ میلیارد تومان بسته شده 
است. بهارمست با اشاره به اینکه همواره پرداخت حقوق کارگران 
بوده  اسلامی  شورای  محترم  اعضای  و  شهرداری  دغدغه  حجمی، 
است بیان کرد: با تمامی مشکلات ناشی از کاهش درآمد شهرداری 
روزه   ۲۵ تا   ۲۰ زمانی  فاصله  در  پرسنل  حقوق  تا  کردیم  تلاش 

پرداخت شود.

با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران انجام شد : 

برگزاری مراسم تجلیل از پرستاران نمونه 
دانشگاه علوم پزشکی 

در  مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  ساری–دهقان: 
واحدهای  استانی  و  کشوری  نمونه  پرستاران  از  تجلیل  مراسم 
بهداشتی درمانی استان مازندران ، عشق به انسانیت را لازمه شغل 

پرستاری دانست.
حفظ   عاشق  پرستاران  افزود:  موسوی  عباس  سید  دکتر 
سلامتی افراد هستند و با فداکاری فراوان همه تلاش خود را برای 
تامین آن انجام می دهند. دکتر موسوی با اشاره به حوزه تخصصی 
و حرفه ای پرستاری، ادامه داد: برخی با دیدگاه ابتدایی به حرفه 

پرستاری نگاه می کنند که این مسئله آسیب زننده است.
با  اینکه  بر  تاکید  با  مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
می  تر  تخصصی  نیز  پرستاری  سلامت،  حوزه  پیچیدگی  افزایش 
شود، گفت: شغل پرستاری فقط مراقبت های عاطفی نیست بلکه 
افزود:  وی  باشد.  مي  تخصصي  هاي  مهارت  و  توانمندی  نیازمند 
پرستاری  حوزه  در  توانمندی  افراد  تیم سلامت  در  که  خوشحالم 
داریم که کار آن ها سبب ارتقا سلامتی وبه نتیجه رسیدن بسیاری 
نباشد به  از درمان ها می شود و اگر زحمات شبانه روزی آن ها 

جایی نمی رسیم.
 دکتر حامد روحانی زاده، معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی 
 ۵ اینکه  بیان  با  نمونه  پرستاران  از  تجلیل  مراسم  در  مازندران 
هزارو ۴۰۰ پرستار در بیمارستانها و اورژانس ها و مراکز درمانی و 
بهداشتی در سطح استان فعالیت می کنند، گفت: ۱۳۰۰ دانشجو 
در مقاطع ورشته های مختلف پرستاری در دانشگاه علوم پزشکی 
و  پرستاران  که  این  عنوان  با  وی  کنند.   می  تحصیل  مازندران 
پزشکان دو بال اصلی هر سیستم درمانی هستند با تاکید بر اینکه 
پرستاری باید از مهارت عمومی به علوم تخصصی ارتقا داده شود، 
آموزشی  ارتقای  باید  دانشگاهی  مدارک  کنار  در  پرستاران  افزود: 
را داشته باشند زیرا بیماران ما انتظار دارند که خدمات پرستاری 

مطلبوب را دریافت کنند.
ارائه خدمات می  اشتباه در  اینکه  بیان  با  زاده  دکتر روحانی 
تواند صدمات زیادی را وارد کند، ادامه داد:  اشتباهات پزشکی و 
پرستاری بسیار اندک است ولی با ارتقای خدمات و آموزش های 

لازم امیدواریم شاهد کاهش این حوادث باشیم.
مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه  پرستاری  مدیر  آزادیان، 
استان  در  کر  هوم  فعالیت  به  اشاره  با  مراسم  این  در  نیز 
مجوز  استان  مازندران  استان  در  کر  هوم   ۲۰  : کرد  اظهار 
انجام  منزل  در  را  بیماران  مراقبت  مراکز  در  و  کردند  اخذ 
از  بسیاری  از  مراقبت  برای  داد:  ادامه  آزادیان  دهند.  می 
که  کنیم  اشغال  را  بیمارستانی  های  تخت  مجبوریم  بیماران 
خارج  در  درمانی  و  ای  مشاوره  خدمات  مراکز  این  افزایش  با 

شود. می  انجام  ها  بیمارستان  از 
و  کشوری  نمونه  پرستاران  از  مراسم  این  در  است  گفتنی 

استانی تقدیر شد.

روح الله بصیری نیا دوچرخه سوار حامل پرچم متبرک 
کربلا و شهدای دفاع مقدس با مدیرعامل شرکت آبفا استان 

کرمان دیدار کرد.
خبرنگار آبفا کرمان-روح اله بصیری نیا دوچرخه سوار 
که سفر فرهنگی خود را به نیابت از خانواده شهدا آغاز کرده 
است پس از ورود به کرمان ، با حضور در شرکت آبفا استان 

با طاهری مدیرعامل این شرکت دیدار کرد.
بصیری نیادر این دیدار که با حضور معاونین مدیرعامل 
برگزار شد، در رابطه با هدف از سفر خود گفت: سفر خود را 
از ۱۶ ماه قبل آغاز کرده ام و در این سفر فرهنگی به نیت 
تجلیل از خانواده معظم شهدا ، جانبازان و آزادگان ،سراسر خاک ایران اسلامی را با دوچرخه رکاب می زنم ضمن اینکه 

مایه افتخار است پرچم متبرک به حرم حسینی )ع( را به شهرهای مختلف به ارمغان می آوردم.
وی افزود: همچنین حامل پرچمی مقدس و متبرک هستم که تصاویر گران قدر شهدای دفاع مقدس و مدافعین 
حرم از هر استان انتخاب شده و از کرمان هم تصویر شهید بزرگوار سردار شهید ا... دادی بر روی این پرچم نقش بسته 
است.در این نشست صمیمی ،مدیرعامل شرکت آبفا ضمن اظهار امیدواری که این ورزشکار با خاطره خوب از استان 
کرمان ادامه مسیر دهد ، افزود: مسائل فرهنگی زیربنای تمام بحث های زندگی اجتماعی است و با توجه به جایگاه 
فرهنگ درمسائل مختلف، در حوزه صنعت آب و فاضلاب نیز انچه که می تواند به یاری ما بشتابد فرهنگ و ارتقاء آن 

در جامعه است .
در این دیدار لوح سپاس و پرچم متبرک به مدیرعامل و شورای معاونین اهدا شد.

و  تودیع  آیین  اخبارصنعت:  خبرنگار  بوشهر- 
با  بوشهر  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  معارفه 
حضور علی غیاثی ندوشن، مدیرکل امور استان های وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، مجید خورشیدی، معاون سیاسی، 
الاسلام  حجت  و  بوشهر  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی 
عبدالحمید خدری، رئیس مجمع نمایندگان استان بوشهر 
در مجتمع فرهنگی و هنری ۹دی شهر بوشهر برگزار شد 
که از خدمات ۵ ساله حمیده ماحوزی، مدیر پیشین اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بوشهر تقدیر و فاطمه 
کرم پور با حکم سید عباس صالحی، وزیر فرهنگ و ارشاد 

اسلامی به عنوان مدیرکل جدید فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بوشهر منصوب شد.
ارزنده  به سوابق فرهنگی و تجارب  با توجه  به فاطمه کرم پور آمده است:  در حکم سیدعباس صالحی خطاب 

سرکارعالی به موجب این حکم به سمت مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بوشهر منصوب می شوید.
امید است به استعانت از خداوند متعال و بهره گیری از ظرفیت های موجود و نیروهای کارآمد و فرهیخته و تعامل 
سازنده با مسئولان و مدیران استان و ارتباط نزدیک با اصحاب فرهنگ و هنر و مردم فرهنگ دوست و هنرپرور استان 

بوشهر در مسیر رشد فضائل اخلاقی، شکوفایی و اعتلای فرهنگ و هنر اسلامی و ایرانی موفق و موید باشید.«
فاطمه کرم پور دارای دکترای زبان شناسی همگانی و عضو هیات علمی دانشگاه پیام نور مرکز بوشهر است.معاون 
آموزشی دانشگاه پیام نورمرکز بوشهر درسال های ۱۳۹۳ و۱۳۹۴ و ریاست دانشگاه پیام نور مرکز بوشهر از سال ۱۳۹۵ 

تاکنون از سوابق اجرایی وی می باشد.

دیدار دوچرخه سوار حامل پرچم متبرک کربلا و شهدای 
دفاع مقدس با مدیرعامل شرکت آبفا استان کرمان

 فاطمه کرم پور مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان بوشهر شد

با  قم  استاندار  دیدار  در  عظام  آیات  و  تقلید  مراجع 
ایشان، بر ارتقاء وضعیت فرهنگي اقتصادي و عمراني استان 
قم  استانداري  روابط عمومي  به گزارش  تاکید کردند.  قم 
با مراجع و آیات عظام صافي  بهرام سرمست استاندار قم 
گلپایگاني، نوري همداني، علوي گرگاني، سبحاني، جوادي 
الاسلام  حجت  و  زنجاني  شبیري  شیرازي،  مکارم  آملي، 
شهرستاني نماینده تام الاختیار آیت الله العظمي سیستاني 
در ایران دیدار کرد. آیت الله العظمي صافي گلپایگاني در 
این دیدار با اشاره به جایگاه شهر مقدس قم به عنوان ام 
القراي جهان تشیع، گفت: مسئولان استان قم باید در شان 
این شهر وظایف خود را انجام دهند. ایشان خدمت در قم را 
توفیق الهي عنوان و خاطرنشان کرد: مدیران استان قم باید 
در جهت خواست خداوند متعال و رضایت مردم قدم بردارند. 
آیت الله العظمي نوري همداني نیز در دیدار استاندار قم با 
ایشان، با بیان اینکه قم حرم اهل بیت علیهم السلام است 
اظهار داشت: طبق روایات مردم قم حضرت ولي عصر )عج( 
را در رسالت این امام معصوم کمک مي کنند. ایشان بیان 
داشت: انقلاب اسلامي نیز که در کل جهان ایجاد تحول 
کرد از شهر قم شروع شد و باید شاکر باشید که به عنوان 
الله  هستید.آیت  فعالیت  مشغول  قم  در  نظام،  خدمتگذار 
العظمي نوري همداني با اشاره به اولویت هاي حوزه عمراني 
قم اظهار داشت: احیاي بافت فرسوده خصوصا در اطراف حرم 
مطهر حضرت معصومه )س( از اولویت بالایي برخوردار است. 
این مرجع تقلید مسئله ي فرودگاه قم و مونوریل را نیز مورد 
توجه قرار داد و با بیان اینکه در رابطه با این دو طرح مردم 
به ما مراجعه و سوال مي کنند افزود: حل این دو مشکل 

نیازمند مشارکت و عزم جدي است.
ایشان همچنین با بیان اینکه در بحث فرهنگي نیز 

فرهنگي  و  دیني  هویت  تغییر  براي  تلاش  در  دشمنان 
نیز  قم  فرهنگي  جایگاه  ارتقاء  گفت:  هستند  قم  شهر 
باید مورد توجه جدي مسئولان باشد. همچنین آیت الله 
ایشان،  با  قم  استاندار  دیدار  در  گرگاني  علوي  العظمي 
با  و  را داراي جایگاه ویژه دانست  استانداري قم  منصب 
بیان اینکه مقام معظم رهبري عنایت ویژه به شهر مقدس 
توسعه  براي  باید  ملي  مسئولان  داشت:  اظهار  دارند  قم 
اعتبارات  تخصیص  به  خاصي  توجه  شهر  این  عمران  و 
و  گرد  ي  مسئله  به  اشاره  با  ایشان  باشند.  داشته  ملي 
غبار در استان قم بر حل آن تاکید کرد و افزود: معضل 
ریزگردها باید مورد پیگیري جدي مسئولان قرار بگیرد. 
از  متمایز  را  قم  شهر  گرگاني  علوي  العظمي  الله  آیت 
توسعه  بحث  کرد:  خاطرنشان  و  دانست  دیگر  شهرهاي 
با  باید  که  است  مسائلي  دیگر  از  قم  استان  سبز  فضاي 
در  نیز  العظمي سبحاني  الله  آیت  پیگیري شود.  جدیت 
را  و عفاف  بیکاري و حجاب  استاندار قم وضعیت  دیدار 
دو مساله ي اولویت دار در استان قم مطرح و اظهار کرد: 
کارمسئولان  دستور  در  باید  موضوع  دو  این  ساماندهي 

پیامدهاي  از  را  ناامني  و  اعتیاد  ایشان  باشد.  قم  استان 
اصلي بیکاري دانست و تصریح کرد: با حل مشکل اشتغال 
جوانان، بسیاري از آسیب هاي اجتماعي مرتفع خواهند 
شد. آیت الله العظمي جوادي آملي نیز در دیدار استاندار 
در  مانده  زمین  بر  هاي  پروژه  به  اشاره  با  ایشان،  با  قم 
شهر قم اظهار داشت: دستگاه هاي دولتي باید به اندازه 
تا  کنند  تعریف  عمراني  طرح  خود  توان  و  اعتبارات  ي 
نباشیم.ایشان  روبرو  کاره  نیمه  هاي  پروژه  از  با حجمي 
فسادستیزي را از اولویت هاي مدیریت در کشور برشمرد 
و افزود: کوچک نمودن دولت و سپردن مسئولیت ها به 
مرجع  این  باشد.  دولتمردان  توجه  مورد  بایستي  مردم 
در  گرفته  صورت  اقدامات  به  اشاره  با  همچنین  تقلید 
کشور طي دهه هاي اخیر خاطرنشان کرد: کارهاي خوب 
زیادي صورت گرفته است؛ ولي مدیران نباید به این حجم 
از اقدامات بسنده کنند. آیت الله العظمی مکارم شیرازی 
نیز در این دیدار قم را آبروی نظام دانست و گفت: خدمت 
این  از  باید  مسئولان  و  است  الهی  توفیق  شهر  این  در 
کنند.  استفاده  شهر  این  جایگاه  اعتلای  برای  فرصت 

ایشان با بیان اینکه خدمات قم و حوزه های علمیه ملی و 
در بعضی جهات فرا ملی هستند افزود: بایستی مسئولان 
منحصربفرد  های  ویژگی  اعتبارات،  تخصیص  در  دولتی 

این شهر را در نظر بگیرند.
این مرجع تقلید خاطرنشان کرد: مسائل اجتماعی و 
فرهنگی شهر قم بایستی بهبود و شرایط عفاف و حجاب 
شبیری  العظمی  الله  آیت  شود.  ساماندهی  شهر  این  در 
زنجانی نیز در دیدار استاندار قم با بیان اینکه خدمت در 
داشت:  اظهار  است  متفاوت  استانهای کشور  سایر  با  قم 
خدمت به مردم و زائرین شهر مقدس قم عنایت خاص 
حضرت معصومه )س( را به همراه خواهد داشت. حجت 
الاسلام والمسلمین شهرستاني نیز در این دیدار اهمیت 
و جایگاه ویژه ي شهر قم را مورد توجه قرار داد و گفت: 

توسعه ي استان بایستي توام با آینده نگري باشد.
ایشان پرورش نیروهاي جوان براي ساخت آینده ي 
کشور را ضروري دانست و افزود: از ظرفیت هاي نخبگان 
مختلف  هاي  بخش  در  استان  وضعیت  بهبود  در  باید 
این  در  نیز  قم  استاندار  سرمست  بهرام  شود.  استفاده 
اظهار  و  دانست  الهي  توفیق  را  قم  در  خدمت  دیدارها 
تبدیل  راستاي  در  مدیران  تلاش  باید  معتقدیم  داشت: 
کردن قم به جایگاه واقعي و شایسته آن باشد. وي علما 
و مراجع عظام را پشتوانه ي نظام وخدمت گذاران کشور 
دانست و افزود: فرمایشات این بزرگواران باید در توسعه 
قم  استاندار  باشد.  مسئولان  مدنظر  استان  و  کشور  ي 
اي  توسعه  هاي  بحث  در  مراجع  هاي  توصیه  همچنین 
خصوصا کاهش آسییب هاي اجتماعي را مورد توجه قرار 
داد و گفت: امیدواریم بتوانیم به این خواسته ها تا حد 

امکان جامه ي عمل بپوشیم.

استاندارقم با مراجع عظام تقلید دیدار کرد؛

تاكيد آيات عظام بر ارتقاء وضعيت فرهنگي اقتصادي و عمراني استان قم
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معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت 
و رئیس هیئت عامل ایمیدرو:

فولاد سنگان 
توسعۀ پایدار و 
رونق اقتصادی 
به همراه دارد

اصفهان - مرادیان: معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس 
هیئت عامل ایمیدرو به همراه دکتر خادمی معاون وزیر راه و شهرسازی، 
مهندس عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه، دکتر نگهبان نمایندۀ مردم 
خواف در مجلس شورای اسلامی، حجت الاسلام والمسلمین شمسیان 
امام جمعۀ شهرستان خواف، و جمعی از مسئولان این شهرستان و 
سرمایه گذاران مستقر در منطقــــۀ سنگــــــان از مجمــــــوعـــه 
کارخانه های فولاد سنگان بازدید کرد.دکتر غریب پور مجموعه اقدامات 
صورت گرفته در پروژه های فولاد سنگان را مطلوب ارزیابی نمود و با بیان 
این که بهره برداری کامل از فولاد سنگان توسعه پایدار و رونق اقتصادی 
را به همراه دارد، اظهار امیدواری کرد: با افتتاح کارخانۀ ۵ میلیون تنی 
کنسانترۀ فولاد سنگان در سال آینده، ان شاءالله شاهد رشد و توسعۀ 

پایدار هرچه بیشتر در این منطقه و صنعت کشور باشیم.
در این بازدید مهندس حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه 

نیز رویکرد و استراتژی ایمیدرو در قبال بهره برداری سرمایه گذاران از 
سنگ آهن موجود در منطقه را تصمیمی ارزشمند دانست و اظهار کرد: 
با توجه به جلسات برگزارشده با حضور دکتر غریب پور و دیگر مسئولان 
مرتبط به این حوزه، دولت به عنوان ناظر بر فعالیت های سرمایه گذاران 
معرفی شده است تا بر تأمین سنگ آهن موردنیاز واحدهای سرمایه گذار 
مجاز در منطقه نظارت کند و این تصمیم، تأثیر به سزایی در رشد و 

توسعۀ واحدهای کنسانتره سازی خواهد داشت.
وی ضمن مثبت خواندن دستاوردهای این بازدید تصریح کرد:این 
بازدید و برگزاری جلسات پیرامون آن با حضور نمایندگان محترم 
مجلس و مسئولان منطقه و استان قطعا در پیشبرد و همسویی اهداف 
مؤثر است و این نوید را می دهد که با هماهنگی کامل، بتوانیم مدیریت 

بهتری برای پیشرفت پروژه های موجود در سنگان داشته باشیم.
وی ضمن قدردانی از تلاش مدیریت و کارکنان فولاد سنگان در 

پیشبرد اهداف پروژه ابراز امیدواری کرد: ان شاءالله با تلاش شبانه روزی 
پروژۀ  بزرگ ترین  از  بهره برداری  این مجموعه، شاهد  مدیریت  تیم 
کنسانتره سازی در شرق کشور به ظرفیت ۵ میلیون تن در سال ۹۸ 
باشیم.در جریان این بازدید، میرمحمدی مدیرعامل فولاد سنگان نیز 
شرح مبسوطی از پیشرفت پروژۀ کنسانتره سازی و دیگر پروژه های 
جانبی در دست اقدام ارائه و اعلام کرد: قطعا با حمایت های مدیریت 
ارشد فولاد مبارکه، شاهد پیشرفت روزافزون پروژه خواهیم بود؛ ضمن 
این که تلاش مجموعۀ فولاد سنگان بر آن است که کارخانۀ ۵ میلیون 
تنی فولاد سنگان، در سال آتی مورد بهره برداری قرار گیرد تا شاهد رشد 

و توسعه ای متوازن و همه جانبه در منطقه باشیم.
با حمایت های مدیرعامل فولاد  میرمحمدی خاطرنشان کرد 
مبارکه برنامه ریزی ویژه ای برای به بهره برداری رسیدن هر چه سریع تر 

پروژۀ  ۵ میلیون تنی کنسانتره سنگان در دست اقدام است.

با حضور مقامات استاني و مدیران صنعت آب و برق، مراسم تکریم و معارفه 
مدیران عامل شرکت توزیع نیروي برق استان کرمانشاه برگزار شد.

به گزارش روابط عمومي شرکت توزیع نیروي برق استان کرمانشاه، با عنایت 
به بازنشسته شدن مهندس علیمراد مرادي مجد، از زحمات ۶ ساله وي قدرداني 
شد و مهندس امیدعلي مرآتي به عنوان مدیرعامل جدید شرکت توزیع نیروي برق 

استان کرمانشاه معرفي شد.
  در این مراسم که باحضور مقامات کشوري و لشکري در سالن اجتماعات 
شرکت برق منطقه اي غرب کرمانشاه برگزار شد، دکتر سالاري معاون عمراني 
استاندار کرمانشاه ضمن ارائه گزارشي درخصوص خدمات صنعت برق در ایام زلزله، 
خدمات شرکت توزیع نیروي برق استان کرمانشاه در زمان زلزله را بسیارخوب 
ارزیابي کرد و از خدمات و تلاش هاي بي دریغ مهندس مرادي مجد تشکر و 
قدرداني نمود.مهندس مرادي مجد نیز به ارائه مختصري از گزارش عملکرد خود 
در دوران مدیریتش اشاره کرد و از زحمات کارکنان تحت سرپرستي خود تقدیر 

و تشکر نمود.
در ادامه دکتر حقي فام، معاون هماهنگي توزیع شرکت توانیر با اشاره به 
شاخص هاي مدنظر شرکت توانیر الکترونیکي کردن خدمات و دسترسي سریع 
مردم به خدمات برق را از اولین شاخص هاي شرکت توانیر عنوان کرد و گفت: 
باتوجه به تغییرات اقلیمي و حوداثي همچون سیل، زلزله و طوفان و ... افزایش 

پایداري شبکه و کاهش خاموشي ها نیز مدنظر است.
وي با اشاره به اینکه در شرایط اقتصاد کنوني، مدیریت دارایي اهمیت بالایي 
براي شرکت هاي خدمات رساني همچون توزیع برق دارد، گفت: مدیریت دارایي 
ها به مفهوم محدود کردن سرمایه گذاري در این بخش نیست بلکه به معني بهینه 

استفاده کردن در این زمینه است.
دکتر حقي فام با تاکید بر مسئله کاهش تلفات در شرکت هاي توزیع برق، 
اظهار داشت: با کاهش یک درصدي تلفات در هرسال مي توان حدود ۲۵۰ تا ۳۰۰ 

میلیارد تومان به اقتصاد کشور کمک کرد.
بار  با بیان این نکته که در پیک  معاون هماهنگي توزیع شرکت توانیر 
امسال حدود ۵۳ هزار مگاوات برق تولید شد، نیاز مصرف برق را براي سال 
آینده ۶۱ هزارمگاوات پیش بیني کرد و ابراز داشت: درحین ساخت تاسیسات 
جدید براي تولید برق، باتوجه به اختلاف ۸ هزارمگاواتي در این زمینه، باید 

باهمکاري مردم و سایر ارگان ها بر روي مسئله مدیریت مصرف کار کنیم.
در ادامه، مهندس مرآتي مدیرعامل جدید شرکت توزیع نیروي برق استان 
کرمانشاه، برنامه هاي آتي خود را اعلام نمود و تشریح کرد: ایجاد زیرساخت هاي 
برق براي جذب سرمایه گذاران جهت پیشرفت و آباداني استان، جلوگیري از 
خاموشي برق در تابستان سال ۹۸، کاهش تلفات فني و غیرفني، اصلاح و بهینه 
شبکه هاي فرسوده توزیع برق، شایسته گزیني در انتخاب افراد تحت سرپرستي، 

اجراي نقشه راه تحقیقات، توسعه و فناوري هاي ضروري و نوین، مدیریت تامین 
منابع مالي و افزایش بهره وري از طریق کاهش هزینه هاي جاري شرکت با اعمال 
مدیریت مصرف و درنهایت استفاده از تمامي پرسنل تحت سرپرستي جهت ارائه 
خدمات مطلوب به مردم استان کرمانشاه را از مهمترین برنامه هاي خود اعلام کرد.
درپایان، طي مراسمي حکم مهندس مرآتي مدیرعامل جدید شرکت توزیع 
نیروي برق استان کرمانشاه توسط دکتر حقي فام معاون هماهنگي توزیع شرکت 

توانیر به وي اهدا شد.

اولین نشست کار گروه علمی- اجرایی برنامه 
کار  دستور  با  بندرعباس  یک  ناحیه  شهاب  ملی 
برنامه  تغییرات  به  نسبت  کارگروه  اعضای  توجیه 
مورد نظر به ریاست اصغر بهرامی مدیر آموزش و 
پرورش ناحیه یک بندرعباس و دیگر اعضای این 

کارگروه ، در دفتر این مدیریت برگزار شد.

پرورش  و  آموزش  عمومی  روابط  گزارش  به 
ناحیه یک بندرعباس، اصغر بهرامی سعادت آبادی 
مدیر آموزش و پرورش ناحیه یک بندرعباس در 
)شناسایی  شهاب  ملی  طرح   : گفت  جلسه  این 
طرح  مهمترین  برتر(  های  استعداد  هدایت  و 
عمومی  آموزش  عرصه  در  مستعدان  شناسایی 

است .
وی افزود : هدف از تصویب و اجرای طرح 
، شناسایی و هدایت آموزشی ، تربیتی و معنوی 
مستعدان از دوره ابتدایی تا پایان دوره متوسطه 
با ساز و کار مناسب است تا هویت دینی و ملی 
افراد تقویت شده و احساس مسئولیت نسبت به 
آنان حاصل  برای  در کشور  سازنده  نقش  ایفای 

شود.
ابتدایی  آموزش  معاون  نسب  بازیار  مسلم 
نشست  این  ادامه  در  هم  بندرعباس   یک  ناحیه 
شهاب  ملی  برنامه   : گفت  طرح  این  توضیح  در 

مهمترین برنامه آموزش و پرورش برای شناسایی 
و هدایت استعداد های برتر دانش آموزان است که 
به صورت هم افزا اهداف سند راهبردی کشور را 
در امور نخبگان و سند تحول بنیادین در آموزش 

و پرورش پیش می برد .
که  آموزان  دانش   : کرد  نشان  خاطر  وی 
بستر  ، در  برنامه شهاب شناسایی می شوند  در 
طبیعی مدرسه آموزش دیده و هدایت می شوند 
نمی  آموزان جدا  دانش  از سایر  وجه  به هیچ  و 

شوند .
این جلسه شامل  اهم مصوبات  گفتنی است 
ارسال دستور العمل برنامه ملی شهاب به مدارس 
کارگروه  جلسات  تشکیل   ، بخشنامه  قالب  در 
آموزش  کل  اداره  از  ارسالی  های  بخشنامه  طبق 
و پرورش استان و توجیه و آمادگی لازم مدرسان 
برای  آموزشی  های  برگزاری کلاس  برنامه جهت 

مدیران و آموزگاران می باشد.

باحضور معاون هماهنگي توزیع توانیر: 

مديرعامل جديد شركت توزيع نيروي برق استان كرمانشاه معرفي شد

برگزاری اولين نشست كار گروه علمی- اجرايی برنامه ملی شهاب ناحيه يک بندرعباس


